





滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

以優惠價享用精選午膳套餐 Special price for Special Set Lunch Menu

優惠價每位 Special price per person:

港幣 **228**元

頭盆 Appetizer

點心拼盆(脆皮春卷、蟹籽燒賣、芝麻叉燒酥)

Deep-fried spring roll, Steamed pork dumpling with crab roe, Baked barbecued pork puff pastry

湯羹 Soup (請選一款please choose one)

瑶柱粟米羹/足料老火湯

Braised conpoy soup with sweet corn / Soup of the day

主菜 Main Course (2-4位任選兩款; 5-7位任選四款; 8-12位任選六款 choose 2 for 2-4 diners; 4 for 5-7 diners; 6 for 8-12 diners)

香煎芙蓉蟹/山楂脆香骨/干煸四季豆/滑蛋鮮蝦仁/北菇紅燒豆腐/芹香炒鳳片/豉椒爆牛肉/瑶柱浸菜苗

Pan-fried crab meat egg cake with pork / Wok-fried pork ribs with hawthorn sauce / Braised green bean with black bean sauce / Scramble egg with prawns / Braised bean curd with mushroom in soy sauce / Sautéed chicken fillet with celery / Sautéed beef in black bean sauce / Poached vegetables with conpoy

粉麵飯 Noodles and Rice (請選一款please choose one)

生炒雞絲飯/鮮珍菌炆米粉

Fried rice with shredded chicken / Braised vermicelli with fresh mushrooms

甜品 Dessert

蛋白杏仁茶

Sweetened almond cream soup

6/6/2022 - 30/9/2022

另收加一服務費。優惠不適用於2022年6月19日(父親節)、9月9至10日(中秋)及煙花匯演之日子。若閣下對某種食物有過敏反應,請於點菜時通知服務員, 以便作出妥善安排。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

Subject to 10% service charge. The offer is not applicable on 19 June, 9 to 10 September 2022 and all fireworks nights. If you have any concerns regarding food allergies, please alert your server prior to ordering. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.